
 

 

 

       

Αθήνα, 10 Ιανουαρίου 2024 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον Υπουργό Υποδομών & Μεταφορών 

 

ΘΕΜΑ: Αδικαιολόγητες καθυστερήσεις στην αποκατάσταση του 
αλιευτικού καταφυγίου Χορευτού 

Το Ανατολικό Πήλιο είναι από τις περιοχές της Μαγνησίας που υπέστησαν 

πρωτοφανείς και εκτεταμένες ζημιές σε κεντρικές υποδομές από τις 

καταστροφικές πλημμύρες του Σεπτεμβρίου 2023 που έπληξαν με 

σφοδρότητα από άκρη σε άκρη τον Νομό. 

«Θύμα» των επιπτώσεων των καιρικών φαινομένων Daniel και Elias ήταν και 

το αλιευτικό καταφύγιο του Χορευτού καθώς, οι τόνοι φερτών υλών που 

μεταφέρθηκαν στην κοίτη του με το πέρας των πλημμυρών οδήγησαν, 

ουσιαστικά, στον μηδενισμό του λειτουργικού του βάθους σε μεγάλη έκταση. 

Σύμφωνα με την Π.Υ.Σ. 21/2023 [ΦΕΚ A 166-14.10.2023] το Υπουργείο 

Υποδομών & Μεταφορών αναλαμβάνει, δια των υπηρεσιών και των 

εποπτευόμενων φορέων του, τον σχεδιασμό, την ανάθεση και την εκτέλεση 

κατεπειγόντων έργων αποκατάστασης βλαβών των υποδομών των 

πληγεισών περιοχών από τις πλημμύρες που προκάλεσαν τα καιρικά 

φαινόμενα Daniel και Elias.  

Σύμφωνα με τα παραπάνω, το Υπουργείο αναλαμβάνει την εκταμίευση των 

αναγκαίων κονδυλίων, τη δρομολόγηση των αναγκαίων εργασιών, την 

εποπτεία των εμπλεκόμενων φορέων αλλά και την ολοκλήρωση των 

παρεμβάσεων εντός σαφούς χρονοδιαγράμματος. 

Με την με υπ’ αρ. Πρωτ. 4262/11.04.2024 κοινοβουλευτική μας Ερώτηση 

είχαμε επισημάνει την ανάγκη για άμεση διενέργεια των αναγκαίων 

εκβαθύνσεων, προκειμένου να εξασφαλιστεί η δυνατότητα εξυπηρέτησης 

όλων των αλιευτικών σκαφών στο καταφύγιο. 

Σε σχετική απάντηση (ΑΠ 107584/16.04.2024) η αρμόδια Υπηρεσία του 

Υπουργείου ενημέρωνε ότι ο ανάδοχος της σύμβασης αποκατάστασης των 

ωφέλιμων βαθών του αλιευτικού καταφυγίου προχώρησε στις 01/03/2024 σε 

υποβρύχια επιθεώρηση και αυτοψία και απέστειλε Τεχνική Έκθεση με τα 

απαιτούμενα στοιχεία, καθώς και την εκτίμηση της δαπάνης για εργασίες 

αποκατάστασης η οποία ανέρχεται στο ποσό των 78.120 ευρώ με ΦΠΑ. 
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Στην απάντηση μάλιστα επισημαίνεται ότι διαδικασία διάθεσης πίστωσης του 

ποσού βρίσκεται σε εξέλιξη, με την ολοκλήρωση της οποίας θα δοθεί εντολή 

στον ανάδοχο για την ολοκλήρωση των αναγκαίων εργασιών εκβάθυνσης. 

Εννέα μήνες μετά την επίσημη απάντηση του Υπουργείου αλλά και σχεδόν 

ενάμιση χρόνο μετά τις καταστροφικές πλημμύρες οι εργασίες 

αποκατάστασης των λειτουργικών βαθών του αλιευτικού καταφυγίου του 

Χορευτού παραμένουν στάσιμες. 

Εκπρόσωποι των αλιέων της περιοχής καταγγέλλουν ότι δεν έχει 

πραγματοποιηθεί καμία εργασία εκβάθυνσης, ενώ δεν φαίνεται να λαμβάνουν 

και καμία πειστική εξήγηση για την αιτία της τεράστιας αυτής καθυστέρησης. 

Το αλιευτικό καταφύγιο του Χορευτού αποτελεί ενεργό κομμάτι του 

παραλιακού μετώπου της περιοχής που προσελκύει πλήθος επισκεπτών 

ειδικά κατά τους θερινούς μήνες. 

Το αρμόδιο Υπουργείο οφείλει να προχωρήσει χωρίς άλλη καθυστέρηση στη 

δρομολόγηση των αναγκαίων εργασιών αποκατάστασης των λειτουργικών 

βαθών του αλιευτικού καταφυγίου του Χορευτού με στόχο την αποτελεσματική 

εξυπηρέτηση των αλιευτικών σκαφών καθώς και την επαναφορά της 

γραφικότητας του παραλιακού μετώπου της περιοχής ενόψει της επερχόμενης 

θερινής τουριστικής σεζόν. 

Κατόπιν των ανωτέρω, 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

 

1. Λαμβάνοντας υπόψη ότι η Τεχνική έκθεση για τις αναγκαίες 

εργασίες για την αποκατάσταση των λειτουργικών βαθών του 

αλιευτικού καταφυγίου του Χορευτού έχει αποσταλεί στο 

Υπουργείο από 01/03/2024, για ποιο λόγο παρατηρείται τόσο 

μεγάλη καθυστέρηση στη δρομολόγηση των αναγκαίων 

εργασιών; 

2. Έχει εξασφαλιστεί το αναγκαίο κονδύλι των 78.120 ευρώ για την 

περάτωση του έργου; 

3. Προτίθεται να προχωρήσει, χωρίς άλλη καθυστέρηση, στη 

δρομολόγηση των αναγκαίων εργασιών αποκατάστασης των 

λειτουργικών βαθών του αλιευτικού καταφυγίου του Χορευτού, με 

στόχο την αποτελεσματική εξυπηρέτηση των αλιευτικών σκαφών 

καθώς και την επαναφορά της γραφικότητας του παραλιακού 

μετώπου της περιοχής, ενόψει της επερχόμενης θερινής 

τουριστικής σεζόν; 

 

Ο Eρωτών Bουλευτής 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 




